
 

 PROTOKOLL 

FÖRSAMLINGSRÅDET Sammanträdesdatum §763-777 
I NORRBO FÖRSAMLING       2023-05-31 
 

 

Plats och tid Klockargården Romfartuna 2023-05-31, kl 18.30 
Närvarande ledamöter Kaplan Kajsa Bengtz, Karin Andersson, Birgitta Andersson, 

Greta Johansson, Inga-Lill Karlsson, Leif Palevik, Birgitta 

Palevik, Anneli Wallsargård, Lars Österberg, Lars 

Lindkvist, Åsa Nilsson 
Närvarande ersättare  Iris Rågberger, Lisa Wessman, Inga-Maj Ericsson 

 
Övriga närvarande Samordnare Jan Ryde 

  

   

 

 §763 

Inledning Ordföranden hälsar ledamöter och ersättare välkomna och 

ett särskilt välkommen till samordnare Jan Ryde. Kajsa Bengtz 

höll en kort andakt. 

§764 

Upprop Upprop förrättas. 

 

 §765 

Val av protokolljusterare Församlingsrådet beslutar att utse Inga-Maj Ericsson till 

justeringsperson. 

 

Föregående protokoll §766 
Föregående protokoll lades till handlingarna. 

Nu finns en låda på Mariagården, innanför glasluckan,till 

höger där protokollet läggs för underskrifter. 

Jan Ryde återkommer vem som ansvarar för att skicka 

protokollet till Önsta. 

 

Information Jan Ryde §767 
Det planeras en inventariekurs till hösten med Johanna Home. 

Alla vaktmästare ska gå, intresserade i församlingsrådet kan 

anmäla sig. 

 

Kurs, Fastighet och kulturarv och förtroendevaldas ansvar. 

Anneli och Inga-Lill är intresserade att åka. 

 

Möte för vaktmästare, präster och musiker för att prata ihop sig 

om begravningsfrågor. 

 

Rekrytering av samordnare, finns 1 sökande. 
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Kekke Waltersson är vikarierande samordnare från och med 

torsdagen 22 juni. 

 

Nyhetsbrevet i juni och juli/augusti kommer som vanligt. Nytt 

format till hösten. 

 

1 vaktmästar tjänst ligger ute, drygt 80 sökande. 

 

Skyddsrond har gåtts i våra 3 kyrkor . I Romfartuna kyrka 

behöver plexiglasskiva/säkerhetslina finnas när orgelpipor ska 

stämmas. 

Gemensamt för alla kyrkorna är att förbandslådorna behöver 

uppdateras och att skyltar för dessa saknas på vissa ställen. 

 

§768 

Fadderrum Rättvik Karin Andersson skickade runt 1 förtydligande av hur mycket 

pengar som finns kvar, och vad som inhandlats för Harakers 

och Romfartunas fadderrum. 

 §769 

Hemma hos gudstjänster Söker efter intresserade som vill ha hemma hos gudstjänster. 

2 juli kl 14.00 Romfartuna 

Karin Andersson undersöker om Romfartuna. 

 

27 augusti kl 14.00 Haraker 

 9 juli kl 14.00 Kvarnruinen i Skultuna,  gudstjänst tillsammans 
med Lions. 

 

 §770 

Vägkyrkorna i sommar Vecka 30, lördag och söndag i Skultuna kyrka, kl 13.00-17.00 

Avslutningsgudstjänst 30 juli kl 18.00 

.  

Vecka 31, Harakers kyrka, måndag till söndag kl 13.00-17.00 

Avslutningsgudstjänst 6 augusti kl 18.00 

 

Vecka 32, Romfartuna kyrka, måndag till söndag . 

Avslutningsgudstjänst 13 augusti kl 18.00 

 

Oskar Lässman ansvarar tillsammans med ungdomar för 

bemanningen i kyrkorna. 

 

§771 

Höstens gudstjänster Församlingsrådet har synpunkter på tiderna för gudstjänsterna. 

Kl 15.00  har vi haft i Skultuna kyrka 1 termin tidigare, och det 

var ingen bra tid, få besökare. 
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Samordnare Jan Ryde tar med synpunkterna till arbetslaget 

 

 §772  

Information kaplan Kajsa Kajsa Bengtz informerade från senaste presidiemötet   

angående pastoratets budget 2022. 

Kyrkvärdsrekrytering togs upp, vi i Norrbo har många 

kyrkvärdar, men andra församlingar har svårt att rekrytera. 

 

Församlingsrådet ansvarar att kyrkvärdar tillsätts. 

 

Ansvaret för kyrkvärdarna togs upp,  Jan Ryde har 

informerat  efter mötet, att Kajsa Bengtz blir 

kyrkvärdsansvarig. 

 

Församlingsrådet beslutar att utse Lisa Wessman till 

kyrkvärd. 

  

§773 

Anslagstavlorna Vaktmästarna ansvarar att byta ut nyhetsbreven i 

skåpen/anslagstavlorna. Jan Ryde träffar vaktmästarna 

1/månad. 

 

§774 

SKU-Skultuna Inget att rapportera. 

Nästa möte §775 

Nästa möte kommer att bli 29 augusti i Mariagården. 

  

 §776 

Övriga frågor Tacksägelse lite funderingar hur det går till, Kajsa Bengtz 

förklarade. 

 

Trädgården bakom Mariagården sköts inte och möblerna står 

ute året runt. 

Jan Ryde berättar att nya trädgårdsmöbler ska köpas, och tar 

med sig frågan vem ska ansvara för trädgårdsskötsel och 

möbler. 

 

Leif Palevik varit på årsmöte Stadsmissionen. Han hade med 

sig protokollet därifrån. 

 

Lathund för uthyrning av församlingslokaler ska uppdateras. 
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Avslutning §777 

Mötet avslutades och vi läste Välsignelsen tillsammans och 

sjöng psalm Den blomstertid nu kommer. 

 

Kaffet inbringade 300 kr som går till Operation Smile. 

 
 
 

 

Underskrifter: Sekreterare _______________________ 

  Birgitta Andersson 

 

  

 Ordförande  _______________________ 

  Karin Andersson 

 

 

 Justerare _______________________ 

  Inga-Maj Ericsson 

 

 

 

 

 

 

   

 

  

 


